
 11:00, 27.06פרוטוקול ישיבת ועדה מקצועית 

 נוכחים: זאב קראוס, צקה רז, איציק כהן, שמעון רבינוביץ, פבל ליסובצב

 

 ( בדיקת סטטוס ביצוע תוכנית של מישל גדאל:1

  נפתחו ליגות  2018-2019מהמאמץ בעונת כחלק  –הגדלת חשיפת הענף לילדים הקטנים

 מיני.-יחת ליגות מיניצה לשקול פתלקדטים ומיני קדטים. הועדה ממלי

 'עלתה החשיפה לילדות צעירות.וכן  –ב' -אתנה נתנו אישור להכנס לכיתות א 

  התוכנית.לפי  –יש לקיים יום איתור ארצי 

  יש להמשיך בקיום נבחרות איזוריות ועלית ולהתאים את האימונים בכל איזור לדרישות

 האיזוריות.

 לבצע יש  –מעון לאחר ביצוע אימונים שבועיים או מחנות אימונים מעקב ובקרה על ידי ש

 של שמעון מרגע שייכנס לתפקיד במשרה מלאה.לביצוע  –מעקב. 

 סטטוס –אקדמיה  2

  להוציא מכתב יש  –שביקשנו  8מיטות במקום  6כרגע ישנה תשובה שטניס שולחן יקבל

 .8למנהל האקדמיה ומנכ''ל וינגייט ולדרוש 

 הבאה לעומת שנים קודמות.  ה לעליה משמעותית בכמות השעות בשנת הלימודיםיש ציפי

 שמעון ישלח לחברי הועדה תוכנית אימונים שבועית מתוכננת.

  לתת להם לצאת בימי חמישי עד סוף מומלץ  –על מנת לתת לילדים להתרגל לעומס

 בר, ואז בהדרגה להוסיף אימונים גם בימי שישי עד להגעה לעומס מלא.ספטמ

 

 ( ועדה מקצועית עברה על המלצות ועדת דירוג וממליצה להנהלה לאשר אותם.3

 ( שיטות משחקים ושינויים בליגה:4

 .ועדה מקצועית ממליצה לשנות את השיטה במיני ובקדטים לאוגימורה במקום דייויס 

 3*3*3צועית נתנה את ברכת דרך לשינוי הפורמט בליגה א' וארצית לשיטה ועדה מק 

 מנת לתת אפשרות לשחקנים ליותר משחקים.על  –שחקנים 

  קבוצות  16הועדה המקצועית לא ממליצה לעבור בליגת העל לפורמט של ליגה סדירה של– 

 יאוף. שאיר בפורמט שני בתים ופלילהאלא 

 מוכן הועדה ממליצה לא לאשר בליגת העל שתי קבוצות מאותה אגודה באותו מחוז וכ

 ממליצה על חלוקה גיאוגרפית מובהקת + הישג בשנה קודמת כשיטת החלוקה לבתים.

  כשעת המשחקים הרשמית בליגות העל. 19:00הועדה ממליצה על השעה 

 


